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2014年AS-i中国专业委员会市场活动计划（草稿）
AS-i China Association marketing plan in 2014 year（Draft）
AS-i中国专业委员会在各理事单位的积极支持下，通过近几年开展的市场推广活动，已取得较大的成效，尤其在2012CIIF工博会和2013IAB展的联合展示，让更多的行业及技术人员对AS-i有了进一步了解和认识。为不断提升AS-i标准、技术和产品在中国市场的认知度，秘书处将继续努力工作，为会员提供良好服务。请各会员单位对2014年AS-i中国市场活动计划提出初步建议。
With the strong support from the board member, AS-i China Association have carried out marketing activities, and has achieved great achievement. Especially in the CIIF 2012 and IAB 2013, the unit booth attracted more engineering and technical personnel, and make them have further understanding of AS-i technology. In 2013 AS-i China Association secretariat will keep working hard and focusing on giving the members good services. We propose the following plan of AS-i China Association secretariat.in 2014
1. 第十三届“工业自动化与标准化” 研讨会
The 12th Forum on “Industry Automation and Standardization” 2013
时间： 5月22-23日上午9:00-18:00 

Date: 22-23th,May,2014
地点：北京·中国职工之家饭店（北京·西城区真武庙路1号）

Location: Beijing
会议规模：300人

Scale: 300 people
AS-i 参会内容：Demo板展示

Contents: Demo display

2. 北京国际工业智能及自动化展 
Industrial Automation Fair –Beijing (IAB)
北京国际工业自动化展为汉诺威工业自动化全球系列展之一，依托汉诺威自动化全球展具有强大的市场资源，是中国自动化比较大型的展会。 

IAB is one of the Hanover Industrial Automation global series exhibition, is a relatively large-scale automation exhibition occupied northern China industrial markets.

时间：5月7-9日
Date: May, 2014
地点：北京展览馆

Location: Beijing
展位面积：36m2

Booth area: 36m2
3. 中国国际工业博览会 （上海工博会）
Industrial Automation Fair -Shanghai（IAS）
时间：11月4-8日 
Date: November 4-8,2014
地点：上海新国际博览中心 

Location: Shanghai
展位面积：36m2
Booth area: 36m2
4. 北京技术研讨会（80人）

Beijing seminar (80 people)

在同期国际工业自动化展览会期间。
In the international industrial automation exhibition held in the same period 
时间：5月或6月
Date: June 13, am.
地点：北京
Location: Beijing
5. 上海技术研讨会（80人）
Shanghai seminar(80 people)
时间：9月下旬，半天
Date: In late September, half a day
地点：上海××饭店
Location: ××Hotel, Shanghai
6. 《AS-Interface 应用案例》印刷手册
Print AS-Interface Applications manual
印刷数量：2000册
Amount: 2000 copies
公司应用案例：
 Company Applications:

联系人：夏虹、王静、杨齐俊、李玉敏

电话：010-63280851、63405107、6332209       传真：010-63262680

电邮：xiahong@as-interface.cn      qijun@as-interface.cn
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